

5D4N 澳门/珠海/中山/开平+

MACAO/ZHUHAI/ZHONGSHAN/KAI PING + CHIKAN ANCIENT TOWN

Tour Code: HKI





澳门







China 中国





Rua do Cunha

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

赤坎古镇





精简行程

启程 🛪 澳门 🖨 珠海 第一天 (机上用餐/晚)

- ☑ 大三巴牌坊
- ☑ 官也街
- ☑ 澳门塔 (外观)
- ☑ 体验澳门观光开篷巴士

珠海 🖨 中山 角 珠海 第二天

(早/午/晚)

- ☑ 日月贝-珠海大剧院(外观)
- ☑ 爱情邮局
- ☑ 会同古村
- ☑ 品尝当地茶果+围炉煮茶体验(6-8人围-炉)
- ☑ 酱油文化博览馆(品尝酱油冰淇淋或酱油蛋)

第三天

珠海 🖨 佛山

(早/午/晚)

- ☑ 佛山祖庙(黄飞鸿故居)
- ☑ 舞狮表演
- ☑ 岭南新天地
- ☑ 龙狮文创馆
- ☑ 南风古灶
- ☑ 广东四大名园之一清晖园
- ☑ 华盖路步行街(品尝正宗双皮奶)

第四天

佛山 🖨 开平

(早/午/晚)

- ☑ 天下之大命,天下粮仓-陈皮村 (品尝陈皮糖水)
- ☑ 赤坎古镇
- ☑ 穿旗袍体验
- ☑ 乘坐铛铛车
- ☑ 夜游赤坎古镇
- ☑ 观赏非遗表演

第五天

开平 才 澳门

(早/-/机上用餐)

★ 顺德-全鱼宴



✓ 4早餐/3午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 澳门-凤城康记 ★ 珠海-古村泥煨鸡风味
- ★ 佛山-黄妈妈私房菜 ★ 赤坎-祥龙宴
- ★ 珠海-湾仔海鲜街海仪美食楼海鲜风味+品尝官酿梅子酒
- ★ 开平-广东四大名鹅(马岗鹅+黄鳝饭风味)



酒店住宿(4晚)

- ✓ 珠海珠海智选假日酒店或同级 x 2晚 ✓ 佛山佛山希尔顿酒店或同级 x 1晚 ✓ 开平赤坎古镇金墟酒店或同级 x 1晚

观光景点:

位处澳门氹仔市中心地带;长150米、阔5米。南与施督 Direita Carlos Eugénio)、告利雅施利华街(Rua Correia da Silva)成T字型相交 北与地堡街(Rua do Regedor)、消防局前地成T字型相交,是澳门新兴的著名景点 -,每年吸引的游客不计其数。官也街的由来是纪念澳门的第81任总督官也。

中山

酱油文化博览馆 - 位于广东省中山市火炬开发区厨邦路1号,是一家以酱油为主题的综合性展馆,集酱油文化展示、科普教育和工业旅游功能于一体,博览馆由酱油文化 酱油文化主展区、实验室、酱油生产线和体验中心等部分组成,展示了酱油 广场、 文化以及现代生产工艺。自2014年建成以来,博览馆已接待超过33万名来 自海内外的游客,成为传播中华传统酿造文化的重要窗口。在这里,游客可以近距 离感受传统酱油酿造工艺的魅力,领略厨邦品牌的深厚底蕴。博览馆通过各种互动体验和展览活动,让游客在轻松愉快的氛围中了解酱油的历史和文化,感受传统酿 造技艺的精湛。

位于中国广东省湛江市赤坎区, 是一个融合了历史文化、 代旅游设施的度假区。赤坎古镇本身有着深厚的侨乡文化底蕴,是许多海外华人和 侨胞的故乡,也拥有丰富的历史遗迹和独特的民俗风情。这个度假区将古镇的传统 文化与现代旅游开发相结合,提供多样化的旅游体验。游客可以在这里欣赏到古老 的建筑和街道风貌,还能享受度假区内现代化的住宿、餐饮、娱乐等服务设施, 一个适合家庭、情侣以及朋友一起游玩的好地方。此外,赤坎古镇周围还有自然景 观和生态旅游资源,游客可以在这里进行休闲、放松、体验传统文化与现代度假相 结合的独特旅程。

佛山

南风古灶 - 又名"龙窑"。位于广东省佛山市禅城区石湾镇街道镇岗上始建于明正德年间(1506~1521年),沿用了500余年,至今仍在使用。 南风古灶窑体依山势向南伸展,紧靠东平河畔,全长34.4米,内长30.87米。 因窑向正南,夏日凉风习习,故称为南风古灶。南风古灶对研究中国明清时期制度业的专业化生产、龙窑型制 结构以及煅烧技术的演变等一系列问题,具有重要的历史和科学研究价值。南风古 灶以"世界保存最完好、持续使用时间最长的传统柴烧龙窑" ,载入了世界吉尼斯 ,成为中国陶瓷文化的重要象征。 之最长的传统柴烧龙窑"

会同古村 - 百年会同,大学小镇,走进会同阅古今。会同村位于珠海高新区唐家湾 镇西南部,是珠海保存最完好的古村落,至今已有将近三百年的历史。在飞速发展的经济特区当中,它依旧保持着古朴、优雅与宁静,一条条青砖瓦路弯弯曲曲至凤凰山的深处,好似远离尘嚣"世外桃源"。在这里,汉服拍摄成为了一种别样的体 图5万符区3中,它依后保持有石外、优雅与了静,一家家有该风路号号曲曲主风 凰山的深处,好似远离尘嚣"世外桃源"。在这里,汉服拍摄成为了一种别样的体验。身着华丽的汉服,穿梭在古村的街巷之间,仿佛穿越到了古代的会同,与古人 共舞。每一处景致,每一块砖瓦,都成为了最佳的拍摄背景。茶果是会同的特色食物,用糯米数件外皮,内放馅料,外裹芭蕉村。一口咬下,可感糯滑还有 物,用糯米粉或粘米粉作外皮,内放馅料,外裹芭蕉叶。一口咬下,口感糯滑还有芭蕉叶的清香。此外,围炉煮茶也是会同古村的一大特色。与家人或朋友围坐在火 炉旁、一边品茗着香浓的茶水、一边欣赏着古村的美景、实在是人生一大乐事。

赤坎古镇内节目演出参考时间及地点:

| 节目演出 | 时间 | 地点 | 节目演出 | 时间 | 地点 |
|--------------------|----------------------------|------|-------------------|----------------------------|------|
| 《一代宗师》 | 13:00~13:25 | 赤坎公社 | 《古韵戏法》 | 14:10~14:50 | 醒狮广场 |
| 《北京天桥绝活》 《豪门有戏》 | 14:30~14:45 15:00~15:25 | 中华西路 | 《咏春颂山河》 《醒狮少年》 | 18:10~18:25 19:00~19:20 | |
| 《奇趣杂耍》 | 《奇趣杂耍》 20:00~20:10 | | 《铛铛车巡游》 | 18:30~18:50 | 街区巡游 |
| 《一代宗师》 | 16:00~16:20 | 赤坎公社 | 《红色婚礼》 | 19:00~19:35 | 银信剧场 |
| 《赤心乐队》 《时光派对》 | 17:00~17:30 21:15~21:35 | 赤子广场 | 《赤心乐队》 《火秀》 | 15:30~16:00 21:00~21:30 | 火秀广场 |

*备注:实际演出节目及时间以景区当天安排为准

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

DEPARTURE X MACAO A
ZHUHAI (MOB/D)

- ☑ Ruins of St. Paul's
- ☑ Rua do Cunha
- ✓ Macao Tower (Outlook)
- ☑ Open Top Bus Tour

ZHUHAI 🖨 ZHONGSHAN

- ☑ Riyuebei-Zhuhai Grand Theatre (Outlook)
- ☑ Huitong Ancient Village
- ☑ Taste Local Dessert
- ☑ Grilled Pot Tea Experience (6-8pax)
- ☑ Soy Sauce Culture Museum

 (Taste soy sauce ice cream or soy sauce eggs)

D3 ZHUHAI 🗐 FOSHAN (B/L/D)

- ☑ Lion Dance Performance
- ☑ Wong Fei-hung Memorial Hall
- ☑ Lingnan Tian Di
- ✓ Nanfeng Ancient Kiln
- ☑ Qinghui Garden
- ☑ Huagai Road Pedestrian Street (Taste Double Skin Milk)

D4 ZHUHAI 🖨 KAIPING (B/L/D)

- ☑ Chenpi Village (Savor a Bowl of Chenpi tong shui)
- ☑ Chikan Ancient Town
- ☑ Wear Qipao (Cheongsam)
- ☑ Dang Dang Tram
- ✓ Night Tour at Chikan Ancient Town
- ✓ Intangible cultural heritage performance

KAIPING A MACAO

TO DEPARTURE (B/MOB)



√ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Macao- Fong Cheng Cuisine
- ★ Zhuhai- Mud Stew Chicken Cuisine
- ★ Zhuhai- Wanzai Seafood Street-Haiyi Seafood Restaurant+Taste of House-Brewed Plum Wine
- ★ ShunDe- ShunDe Fish Feast Flavor
- ★ Foshan- Madame Wong's Private Kitchen
- ★ KaiPing- One of Guangdong's Four Famous Geese (Magang Goose+Eel Rice)
- ★ Chikan- Auspicious Dragon Feast

TOURIST ATTRACTIONS:

MACAO

Rua do Cunha - Located in the center of Taipa, Macau, this 150-meter-long and 5-meter-wide pedestrian street is one of Macau's most famous attractions. It intersects with Rua Direita Carlos Eugénio and Rua Correia da Silva to the south and Rua do Regedor and Fire Station Square to the north. The street is named after Macau's 81st Governor, Cunha, and attracts countless visitors each year.

ZHONGSHAN

Soy Sauce Culture Expo Museum - is a comprehensive exhibition hall themed around soy sauce. It integrates cultural display, science education, and industrial tourism. The museum consists of several sections, including Soy Sauce Culture Plaza, Main Exhibition Area , Laboratory, Soy Sauce Production Line and Experience Center. These areas showcase the history, culture, and modern production processes of soy sauce. Since its establishment in 2014, the museum has welcomed over 330,000 visitors from around the world, serving as an important window into traditional Chinese fermentation culture. Visitors can get an up-close experience of traditional soy sauce brewing techniques and explore the rich heritage of the Chubang brand. Rough interactive experiences and exhibition activities, the museum offers an engaging and enjoyable way to learn about the history and craftsmanship behind soy sauce.

KAI PING

• Chikan Ancient Town - The town's Di Xi Road is known as the "European-style street," with well-preserved 1920s architecture. Many overseas Chinese from the U.S. and Europe brought foreign architectural designs and blended them with local styles, resulting in a unique East-meets-West aesthetic, particularly in rooftop designs.

FOSHAN

Nanfeng Kiln - Also known as the "Dragon Kiln," it is located in Shiwan Town, Foshan, and dates back to the Ming Dynasty (1506–1521). The kiln has been in continuous use for over 500 years, making it the world's oldest operational wood-fired dragon kiln, recognized by Guinness World Records. The 34.4-meter-long kiln is an invaluable site for studying China's ceramic industry, kiln structures, and firing techniques from the Ming and Qing Dynasties.

ZHUHAI

• Huitong Ancient Village - Centennial Huitong, university town, into the ancient and modern. Huitong Village is located in the southwest of Tangjiawan Town, Zhuhai High-tech Zone. It is the best-preserved ancient village in Zhuhai, with a history of nearly 300 years. In the rapid development of the special economic zone, it still maintains the primitive simplicity, elegance and quiet, a green brick road winding to the depths of the Phoenix Mountain, as if far away from the noisy "paradise". Tea and fruit is the special food of Huitong, which uses glutinous rice flour or sticky Rice noodles as the skin, with stuffing inside and banana leaves outside. Taking a bite, the taste is sticky and smooth, with a refreshing aroma of banana leaves. In addition, brewing tea in a furnace is also a major feature of Huitong Ancient Village. Sitting around the fireplace with family or friends, sipping fragrant tea while enjoying the beautiful scenery of the ancient village, is truly a great joy in life.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Holiday Inn Express Gong Bei Zhuhai or similar class
- ✓ Hilton Foshan or similar class
- ✓ Chi Kan Ancient Town Hotel (Jin Xu)

x 2 Nights x 1 Night

x 1 Night

Reference schedule and locations for performances in Chikan Ancient Town:

| Performances | Schedule | Location | Performances | Schedule | Location |
|--------------------------------|----------------------------|-----------------------|--|----------------------------|------------------|
| The Grandmaster | 13:00~13:25 | Chikan Commune | Ancient Show | 14:10-14:50 | Xingshi Square |
| Beijing Tianqiao Stunt Show | 14:30~14:45 | Zhonghua West Road | Wing Chun:Ode to Mountains and Rivers | 18:10–18:25 | |
| The Aristocratic Drama | 15:00~15:25 | 7700171044 | Young Lion Dance | 19:00–19:20 | |
| Fun Acrobatics | 20:00~20:10 | | Ding Ding Tram Parade | 18:30-18:50 | Street Parade |
| The Grandmaster | 16:00~16:20 | Chikan Commune | The Red Wedding | 19:00-19:35 | Yinxin Theater |
| Chixin Band Time Party | 17:00~17:30 21:15~21:35 | Chizi Square | Chixin Band Fire Show | 15:30–16:00 21:00–21:30 | Fire Show Square |

*Remark: The actual performances and schedule are subject to Chikan Ancient Town's arrangements

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

· 澳门 MACAO ·



| 货币 Currency | Macanese Pataca - MOP 澳门元 - MOP Renminbi - RMB 人民币 - RMB | 信用卡 Credit Card | * 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used | | |
|--|--|---|---|--|--|
| 货币兑换率 Exchange Rate | 10 MOP = MYR 6 10 澳门元 = 马币 6 10 RMB = MYR 6.50 10 人民币 = 马币 6.50 "Subject to currency of the day" "以当天汇率为准" | 拨号代码 Dial Code | Macao : +853 澳门 : +853 China : +86 中国 : +86 | | |
| 电压 Voltage | Voltage - 220 V 电压 - 220 伏特 | 插座 Power Socket | 类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape" | | |
| 时差 Time Difference | Macao/Hong Kong/China - No time different with Malaysia 澳门/香港/中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 | 行李托运 Luggage Allowance | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。 | | |
| 气候 Weather | □ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 31℃~14℃ | | *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准* | | |
| 飞机型号 Aircraft Type | A330 | A320 | | | |
| Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: | ate: | Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 | | | |
| Tipping: 小费: | | Agent Collection Fee: 旅行社代收费: | | | |
| Visa: 签证: | | Travel Insurance: 旅行保险: | | | |
| | | TOTAL: 总数: | | | |
| | GD Partner: | | | | |

